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Protokoll föreningsstämma

Föreningsstämma ffir Ankarparken l den 7 mars 2018, klockan 19. 00 i Sakuras lokal, (Västra
Varvsgatan 16)

§ l Öppnande
Föreningsstämman öppnades av styrelseordförande Sten Rydén som berättade lite

kort om vad styrelsen arbetat med under året som gått.

§ 2 Val av ordförande vid foreningsstämman och anmälan av stämmoordfBrandes
val av protokoUfSrare

Oskar Stähl från Bredablick valdes till stämmoordforande, som utsåg Livia

Bergvall till protokollförare.

§ 3 Godkännande av röstlängden
En förteckning över representerade medlemmar upprättades enligt bilaga l.

Förteckningen godkändes som röstlängd, totalt 26 röstberättigade medlemmar. 30
medlemmar var på plats på stämman sant tre personer som inte är medlemmar. Samtliga
godkände att Arne Persson, Lina Bengtsson och Mirjana Mladenovic deltog på stämman.

§ 4 Val av en eller två justeringsmän, tillika rösträknare
Richard Åkesson och Anton Jansson valdes somjusterare av protokollet tillika

rösträknare.

§ 5 Frågan om (Breningsstämman blivit utlyst i behörig ordning
Kallelsen till föreningsstämman godkändes.

§ 6 Fastställande av dagordningen
Dagordningen fastställdes.

§ 7 Styrelsens årsredovisning och revisionsberättelsen
Stämmoordföranden gick igenom årsredovisningen som likt revisionsberättelsen

godkändes av stämman och lades till handlingarna.

§ 8 Beslut om fastställande av resultaträkningen och balansräkningen samt hur
vinsten eller förlusten enligt den fastställda balansräkningen ska disponeras

Stämman beslutade att resultatet ska balanseras i en ny räkning.
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§ 9 Beslut om ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna
Stämman beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet for räkenskapsåret 2017

§ 10 Frågan om arvoden till styrelseledamöterna och revisorerna
Beslut fattades om att fortsätta ge styrelsen 3 prisbasbelopp att fördela.

§ 11 Beslut om antalet styrelseledamöter och styrelsesuppleanter som ska väljas
Enligt stadgarna ska styrelsen bestå av 3-5 ordinarie ledamöter samt tre

suppleanter. Valberedningen föreslog 5 ledamöter och 3 suppleanter, vilket godkändes av
stämman.

§ 12 Val av styrelseledamöter och eventuella styrelsesuppleanter
Följande valdes till nya styrelsen:

Sten Rydén (Ordinarie)
Kenneth Bohman (Ordinarie)
Livia Bergvall (Ordinarie)
Göran Henriksson (Ordinarie)
Lena Larsson (Ordinarie)
Ewa Wikström (Suppleant)
Robert Hong (Suppleant)
Marie Pauly (Suppleant)

§ 13 Val av revisorer och eventuella revisorssuppleanter
Ernst & Young AB valdes som föreningens revisor.

§ 14 Val av valberedning
Daniella Andersen Lepp och Katrin Muller valdes till valberedningen.

§ 15 Övriga ärenden, villa angmts i kallelsen enligt bilaga
Följande beslut fattades gällande motionerna som finns bifogade i bilaga 2.

Motion l:

Motion 2:

Motion 3:

Motion 4:

Motion 5:

Motion 6:

Tillstyrks
Avslås

Tillstyrks
Tillstyrks
Tillstyrks
Avslås

§ 16 Avslutning
OrdfBrande tackade alla närvarande och stämman avslutades klockan 20. 52.
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Vid protokollet

Livia Bergvall

Justera re

Anton JanSson

StämmoordfBrande

.Ö..(^.V^........
Oskar Ståhl

Justerare

Richard Åkesson
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Bilaga l: Medlemsfdrteckning över närvarande på fdreningsstämman
LGH: 123
LGH:143
LGH:146
LGH: 221
LGH: 235
LGH:242
LGH:244-
LGH: 251
LGH:313
LGH: 321
LGH: 335
LGH:411
LGH:414.
LGH: 415
LGH:431
LGH:434.
LGH:442.
LGH:511
LGH:512.
LGH:611-
LGH: 621 -
LGH: 631 -
LGH: 635 -
LGH: 642 -
LGH:645-
LGH:652-

- Birgitta Jendbom
- Alvaro Blasques Junior
- Daniella Andersen lepp
- Monica Gälldin

- Fredrick Sjöholm och Malin Eriksson
-Björn Bengtsson
-Katrin Muller
-May-Britt Lindahl
- Marie Pauly

Lena Erlandsson

Kenneth Boman och Britt-Louise Boman
Lena Larsson

Nicolas Toepfer
Eva Wikström

AnnaThynell
Mats Nilsson

Livia Bergvall och Anton Jansson
Karl-Omid Ghamari
Alexander Hälen
Annika Nord
Göran Henriksson

Bo Ljungblom och Rigmor Ljungblom
Danijela Vuletic
Robert Hong
Richard Åkesson
Sten Rydén
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Bilaga 2: Inkomna motioner

Motion l

Bo &RigmorLjungblom, Igh 631
Rubrik:

Asfalteringen av gångarna på innergården

Bakgrund:
Mörker och bakgårdskänsla

Motivering:

zluppJ;CTlattgårdmföreämrats'. blivit mindre. levande och framför allt mörkare genomasfaKenngen'kanske också imebär en värdeminskning avtögenhetema 'mot"
len.

Vidare också att plåtarna över rökluckoma syns ännu mer.

^elt^gTOZU bbel"skenvi<ldessa kanske kunde ha lösts med en P"tiell upphöjning avS^^^W^K ^c^7ä^^w^^sr
^ll feasm^   g^.igm ^ing to^"^ tiu gmg^^~brtong. ^o?to^
Hökenun gjort detta och inte beaktot kapiUärkraftena^vatten "därför lädce7det"

f. Okunnighet? Byggfel? Byggaranti?

Förslag:
Gjort är gjort - men lite reparation behövs.

^tt se till att gärdsbelysningen reagerar på mörker och ljus. Installera en sensor - det
i men uppenbart inte här. Ta ned glödlamporna i

^mSäd,et^aatt. det.nmr_bra-_Bättre. att se..tm att ordinarie betysnmg'fang^. Anlita
en Ijuskonsult for ev markbunden Ijusslinga längs gångarna pä'mnergårieT
Måla eller behandla plåtarna över rökluckoma så att de blir diskretare.

MenItoter. /bloT?rsommjldfflr. "PP den svarta asfalte"> gärna i stora krukor av Malmö
stads modeller och skifta efter årstid: Anlitaenträdgfedsko^ult"

SJyrebens war:_Det är flera frågor ochf6rslag i en och samma motion. Styrelsen
i om i en mörkare färg, detta är nåaotsom

redan ar mptaierat till vären. Styrelsen vill även f8rtydli^bakgnmdenTiU^&lte:in
som^ha: att.göramed au omådetska v"a handikappaDp^sarfidi^re w^^ta
slg"'am med. ruustoL En annan viktig anledning var även att grusetförstörde eolvi'

lägenheter, vilket orsakade onödigt slitage.
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^TC.ls°LföS!,fcäven att tillstyrka att se över växter och blommor och tar gärna emot
i och andra medlemmar. Styrelsen arbetar just nuTmedatt se

M takterrasserna kan disponeras om.

S1!"' föreslår,äveD att tillstyrka att de" nya styrelsen undersöker hur mycket en

i hur stort intresset för en sädan är i förenineen. Den
i är felanmäld till Hökerum, där garanti fortfarande kvarstår.

Motion 2

Bo & Rigmor Ljungblom, Igh 631

Rubrik:
Bostadsrättsförsäkring

Bakgrund:
Kollektiv försäkring?

Motivering:

Vi har ofiwilligt ffltt en mycket billig kollektiv försäkring i TryggHansa men vet inte mer
än att vid förfrågan att självrisken är 1500:- och att den är som'aUa andraTumande"

r".GOttså' "T vadmnehauer den för villkor i övrigt? T ex ersättningsnivåer
^ mqjlighet till tiUäggsförsakringar. Vi har valt att betala vår egen mycket föimlmiis

: till hem^stadsratt/ansvars/drullefBrsäkringT

Förslag:

Lämna en fuUständig redovisning över villkoren så att vi kan avgöra om vi ska fortsätta
; försäkring eller hoppa av vår ordinarie. (Vårt försäkringsbolaaraddeoss'

att vara kvar!)

Styrelsens svar: Styrelsen föreslår att motionen tillstyrks så att medlemmar kan fä ett
l om den kollektiva försäkringen. Informationen kommer att läesasut oå

i i våra trapphus. Den kollektiva försäkringen är en förmån f8r endastS
or i månaden, med syfte att gynna föreningen setttill bostadsmarknader Det blir

' eD.delsom ingär iaygiften-Det är dock mget tvångatt använda sig av'
^ det är fortfarande frivilligt att fortsätta med den flörsäkring sommm~tidit

l stallet.

Motion 3

Bo & Rigmor Ljungblom, Igh 631

Rubrik:
Lista på hantverkare



AnkarParkeS
r» -t nn it iw- nm» Nnnmi

Bakgrund:

Vi far ibland vattenläckage vid avloppet i golvet till tvättmaskinen. Det är inget fel på
maskinen som är rensad enligt instruktionsboken och inte heller anslutningen till själva
maskinen. Kanske är det avloppet. Men vi behöver en rönnokare.

Förslag:

Vore väl bra med en lista på pålitliga hantverkare som fBreningen och Bredablick skulle
kunna rekommendera och som kan göra rot/rutavdrag. Allt frän fönstertvätt, städning,
golvslipning/snickeri, måhiing/tapetsering och som sagt rörmokeri. Som kan lära sig
husen och via förhandling kan erbjuda lägre kostnad.

Styrelsens svar: Styrelsen förstår tanken med motionen men föreslår att den avslås, med
bakgrund till att alla har olika smak och tycke när det gäller hantverkare. Det är bättre om
var och en gör grundlig researeh utifian individuella önskemål och därefter anlitar
hantverkare. Det kan vara en god idé att tipsa varandra om hantverkare som fungerat bra i
föreningen, men det känns inte som ett uppdrag för styrelsen att ta fram förslag på
hantverkare.

Motion 4

Stefan Andersson, Igh 526
Problem: Det är oklart om rökluckomas funktion och garanteras av Hökenun

Motivering: Om inte Hökerum är informerad gällande asfalteringen av töreningens
gångar så bör rökluckomas funktion kontrolleras och styrelsen försäkra sig om att
Hökerum även i fortsättningen står för garantin så att föreningen inte belastas för detta.

Lösning: Kontrollera rökluckoma och informera Hökerum att de fungerar

Styrelsens svar: Styrelsen föreslås att motionen tillstyrks, då det redan är ett pågående
arbete med Hökerum. Rökluckoma har läckt hela tiden, det är felanmält till Hökerum och
asfalteringen har ingen betydelse for läckaget. Gruset var av samma hårdhet och släppte
igenom lika mycket vatten.

Motion 5

Stefan Andersson, Igh 526

Problem: Svart för leverantörer och besökande att hitta lätt port

Detta kan underlätta för leverantör och mottagare

Lösning: Att snygga skyltar sätts upp som visar övriga portar i fSreningen.
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Styrelsens svar: Styrelsen föreslår att motionen tillstyrks, då detta är ett arbete som
redan har inletts.

Motion 6

Stefan Andersson, Igh 526
Problem: Nyfikna besökare har ingen information om föreningen eller fastigheterna.
Obehöriga informeras inte att detta är en bostadsrättsfSrening.

Detta kan göra det mer synligt f8r obehöriga att detta är privat område och för nyfikna
blir informerade.

Lösning: Snygg informations-tavla med information om föreningen och fastigheterna
sätts upp vid entréerna i föreningen som visar klart och tydligt att det är en
bostadsrättsförening.

Styrelsens svar: Styrelsen fSreslär att motionen tillstyrks, då även detta arbete är något
som redan har inletts. Tanken är en välkomnande informationsskylt om Ankarparken.

Motion 7

Stefan Andersson, Igh 526
Problem: Folk överbokar och därmed försvårar f8r övriga medlemmar att hyra rum

Motivering: Detta orsakar irritation bland medlemmarna.

Lösning: Styrelsen publicerar boknings-regler på hemsidan eller ser till att man via
tekniken inte kan boka rom utöver regelverket.

Styrelsens svar: Styrelsen föreslår att motionen avslås, då nyckelvärdama inte upplevt
överboknmg som något problem, samt att det redan finns regler för bokning på hemsidan.
I de fall då bokningsreglema inte följs kontaktas vederbörande.


